

Title (en)

Box with a transparent plastic outer shell stiffened by an inner band

Title (de)

Äußerer Rumpfgehäuse aus durchsichtigem Plastik, das durch ein Innenband verstellt wird

Title (fr)

Boîte à coque externe en plastique transparent rigidifiée par un bandeau interne

Publication

EP 2135814 A1 20091223 (FR)

Application

EP 08305279 A 20080618

Priority

EP 08305279 A 20080618

Abstract (en)

The box has a shell made up of transparent plastic material, comprising bottom (1) and a cover (2) articulated at a side (3) with double hinge, of the box. The cover has a side (4) opposite to the hinge. The side (4) is rigidly connected via lateral sides (5, 6) covering a portion of remaining lateral sides and includes fixing units formed of surface, external skirt, gutter (22) and a face (23) at the bottom. An automotive band with U-shaped faces is placed inside the cover in closed position and covers sides with the side (3). The band is positioned in a groove (7) practiced in the bottom.

Abstract (fr)

Boîte d'allure parallélépipédique se composant: - d'une coque comprenant un fond (1) et un couvercle (2) articulés chacun à un premier côté (3) verticale de la boîte en une double charnière à la manière d'un triptyque, le couvercle (2) contenant un côté opposé (4) au premier côté (3), ledit côté opposé (4) lui étant rigidement relié par des côtés latérales (5,6) couvrant au moins pour partie les faces latérales restantes et comprenant des moyens de fixation (20,21,22,23) au fond; - d'un bandeau (10) à trois pans en U, disposé à l'intérieur de la coque (2) en position fermé, couvrant le premier côté et les deux côtés latéraux, ledit bandeau (10), positionné dans une rainure (7) pratiquée dans le fond (1), étant autoporteur.

IPC 8 full level

B65D 6/22 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 15/22 (2013.01); **B65D 85/36** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] WO 9718996 A1 19970529 - GROUPE GUILLIN SA [FR], et al
- [A] DE 102005013263 A1 20060921 - ACHILLES PRAESENTATIONSPRODUKT [DE]

Cited by

NL2021433B1; CN109720689A

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2135814 A1 20091223; EP 2135814 B1 20110323; AT E502862 T1 20110415; DE 602008005723 D1 20110505

DOCDB simple family (application)

EP 08305279 A 20080618; AT 08305279 T 20080618; DE 602008005723 T 20080618